
 
 
 
Haarlem, 13 september 2016  
 
Raadsvragen ex. Art. 38 
 
Betreft: meeuwenoverlast 
 
 
Geacht college, 
 
Hierbij stuur ik u de onderstaande schriftelijke vragen betreffende 
meeuwenoverlast. 
 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Mostapha El Aichi 
CDA raadslid 
 
 
 
 
 
 
1.       Uit een uitspraak van de Afdeling bestuursrechtspraak van de Raad  
van State van 17 augustus 2016 bleek dat de gemeente Leiden, Alkmaar en 
Haarlem binnen hun grondgebied onderzoek mogen doen naar maatregelen 
om meeuwenoverlast tegen te gaan. Welke  maatregelen gaat de gemeente 
Haarlem ondernemen om meeuwenoverlast tegen te gaan? 
 
2.       De afdeling bestuursrechtspraak is van oordeel dat de 
staatssecretaris een ontheffing voor onderzoek mag verlenen. Heeft de 
gemeente Haarlem een ontheffing al aangevraagd? Zo, ja, wanneer is deze 
aangevraagd. Zo, niet wanneer denkt u deze aan te vragen? 
 



3.       Bent u van plan in het broedseizoen van 2017 eieren te verwisselen 
voor nepeieren? Hiervoor heeft de gemeente een nieuwe ontheffing van 
Flora en Fauna wet nodig. Heeft de gemeente deze ontheffing aangevraagd? 
 
4.        Haarlem is niet de enige Gemeente, waar bewoners klagen over  
meeuwenoverlast, ook de Gemeente Leiden, Alkmaar, IJmuiden en  Den 
Haag hebben hiermee te maken. 
Is het college bereid om een aantal ervaringen die in andere Gemeente of in 
het buitenland goed hebben uitgepakt ook voor  Haarlem tegen het licht te 
houden en hiermee in Haarlem te  experimenteren om de meeuwenoverlast 
terug te dringen? Kan het  college de bevindingen aan de Raad voorleggen? 
 
5.  CDA krijgt laatste tijd een toenemend aantal klachten van  
wijkbewoners over de overlast van de meeuwen. 
Hoeveel klachten krijgt de Gemeente Haarlem jaarlijks over  excessieve 
overlast van meeuwen? Constateert het college een toe-  of afname van het 
aantal klachten over meeuwenoverlast? Wat  onderneemt de Gemeente 
vervolgens naar aanleiding van deze klachten? 
 
6. Is er in de afgelopen vijf jaar een toe- of afname van het aantal  meeuwen 
in de stad waar te nemen? 
 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Mostapha El Aichi 
CDA 


